
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20131007 

Plats: Bridgeklubbens lokal 

Närvarande:  

- Stig Jansson ordförande 

- Ingegerd Eriksson 

- Eleonore Kronbäck 

- Lars Wirdby 

- Elisabeth Ullström 

§1 Mötets öppnande 

Stig hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Val av sekreterare 

 Ordinarie sekreterare Ingegerd 

§3 Godkännande av dagordningen 

 Dagordningen godkändes 

§4 Ekonomisk rapport 

Yvonne hade tagit fram en ekonomisk rapport som godkändes. Det kan 

konstateras att kostnaden för kaffe/fika t o m 30 september har minskat från 

51 400 kronor till 29 800 och att kostnaden korttidsinventarier ökat med ca 

15 000 kronor. Bl a har inköp av ny bridgemate gjorts under den tiden. 

Spelintäkterna ökar inte och när förbundet försvinner kommer det att bli tufft 

med ekonomin. Höjning av spelavgifterna diskuterades och vi beslutade att 

höja avgiften för dagspelet till samma nivå som på kvällarna, d v s 50 kronor fr 

o m den 1 januari. 

§5 Rapporter 

- Ingegerd redogjorde för en skriftväxling med distriktet angående sanktioner 

för silvertävlingar och Don Peppino.  Ärendet lades sedan till handlingarna. 

- En inlagd tävling ”Hattmakarcup” diskuterades. Tävlingsansvarig har inte 

varit medveten om tävlingen och Stig redogjorde för ärendet.  Det kan 

konstateras att det var ett olyckligt datum helgen före det att klubben har 

inbjudit till Halloweentävling med fest. Tävlingen är nu borttagen. 

Tävlingsansvarig kommer att kalla till en träff i tävlingskommittén. 



§6 Lokalfrågor  

- Vecka 43 kommer stambytet att påbörjas. Den olägenhet som vi kommer 

att drabbas av på dagbridgen är att det kommer att bli störande ljud men 

det måste vi försöka stå ut med. 

- Dörren till förrådet går inte att stänga. Stig fixar det. 

- Lasse fixar en dörrstängare till ytterdörren. 

- Lasse kommer att kalla till ett möte med lokalgruppen. 

- Fråga om hjärtstartare diskuterades. Det är nu en ganska stor kostnad och 

vi avvaktar med att skaffa en sådan. 

- Stig ska kolla upp något system med timer eller annat till lamporna i 

fönstret mot Hattmakargatan. 

§7 Kommande spel 

Tisdagar är fortfarande ett problem. På de individuella tisdagarna kom inga 

spelare och nu kör vi 2 tisdagar med vanligt parspel och ser hur det går. 

Poändserien fortsätter som beslutat t o m den 10 december. 

Den 25 januari planerar vi för ”Plundringsspel med fest” 

På Allsvenskan div 3 har vi rätt att ta ut 600 kr per lag när vi har en icke-

spelande tävlingsledare. För att inte höjningen ska bli alltför stor kommer fikat 

hela dagen att ingå i avgiften. 

§8 Övriga frågor 

Tävlingsledarnas frispel diskuterades. För att spela gratis vid andra tillfällen 

fordras att man är tävlingsledare minst 2 ggr per månad. 

§9 Nästa möte 

 Nästa möte blir den 16 december 

§10 Mötets avslutande 

 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

 Vid protokollet  Justeras 

 

 Ingegerd Eriksson  Stig Jansson 

  


